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Parlamentul României

ÎNTREBARE

Adresată domnului Mihai Fifor, Ministrul Apărării Naționale
De către doamna senator PSD: Emilia Arcan
Circumscripția nr. 29, Neamț
Ședința Senatului României din data de: 29.05.2018

Obiectul întrebării: Programele de repornire/retehnologizare a industriei 
de apărare

Domnule Ministru

România și-a crescut, în ultimii doi ani, cheltuielile pentru apărare, 
în principal pentru înzestrarea cu tehnică militară. Statutul de membru 
NATO ne-a convins că trebuie să alocăm anual cel puțin 2% din PIB 
pentru apărare. Ceea ce am și făcut. Între timp au început să sosească și 
achizițiile din import de înzestrare a armatei.

În același timp, se vorbește de programele de repornire sau 
retehnologizare a industriei românești de producție de tehnică militară, 
dar nu dispun de informații cu privire la ce s-a făcut până în prezent pe 
această direcție. Realizarea acestora ar avea efecte economice și sociale 
benefice, inclusiv în privința balanței comerciale.

Pentru a mă edifica, vă solicit o succintă informare cu privire la 
stadiul în care se găsesc programele de repornire și retehnologizare a 
industriei autohtone de apărare.

Vă mulțumesc și aștept răspunsul dumneavoastră, în scris, la 
Senatul României.

Senator, Emilia Arcan 29.05.2018
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